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Protokół Nr  XXXVII / 2005
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego

odbytej w dniu 30 listopada  2005 roku
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego

w Wągrowcu

Sesję rozpoczęto 30 listopada  br.  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie
19.00

Obrady  XXXVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki, który powitał radnych i
zaproszonych gości.

W Obradach  uczestniczyło 19 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło
kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokołu.
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Protokół  XXXVI   sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
26 października  2005  roku został przyjęty jednogłośnie - 19 za .

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Bielecki odczytał  porządek obrad
XXXVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego.

Radny Jerzy Springer  zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad XXXVII
sesji Rady Powiatu i dodanie pkt. 19  w brzmieniu:
 „ podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zdecydowanej woli przez Radę
Powiatu Wągrowieckiego w sprawie pozostawienia Domu Pomocy
Społecznej w zespole  pałacowo - parkowym w Srebrnej Górze.
Równocześnie zobowiązując Zarząd Powiatu, do jak najszybszego
przedstawienia harmonogramu standaryzacji obiektu wraz z montażem
finansowym  uwzględniającym wszelkie możliwości pozyskania funduszy
zewnętrznych”
Radny J. Springer uzasadniał  dodanie pkt. do porządku tym, iż  na
spotkaniu z Senatorem RP p. Augustynem ,  w którym uczestniczył również
Starosta Wągrowiecki, została wyrażona obu stron mianowicie: Starostwo
wyraziło wolę żeby zostawić DPS w Srebrnej Górze. Natomiast Senator
obiecał wspierać działania w tym kierunku.

Starosta Józef Sulikowski - Senator - p. Augustyn  wyraził wolę wsparcia
Powiatu, ale dzisiaj jest przedwcześnie, aby postulować w podjęciu takiej
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uchwały. Powiat nie jest właścicielem obiektu i na chwilę obecną  nie
możemy pochopnie podejmować decyzji.

Radny J.Springer  -  Senator mówił o rezerwie finansowej .

Starosta J.Sulikowski  - rezerwy mogą być , ale procedura naboru wniosków
istnieje. Patrzę na to racjonalnie, gdyż musi być określony sposób
wydatkowania pozyskanych środków.

Radna Irena Wojewódzka Kucz - pieniądze otrzymamy z Ministerstwa.
Należałoby wystąpić z pismem , że jest taka sytuacja.

Radny Lech Pluciński  zgłosił zapytanie czy taka uchwała musi być
wywołana dzisiaj , czy można ją wywołać po posiedzeniu Komisji
merytorycznej , na której  Komisja przedyskutuje i zajmie stosowne
stanowisko?

Starosta  Józef Sulikowski -  nie możemy  zawierać przedwczesnych
deklaracji i podejmować chaotycznych decyzji. Jeżeli będą środki to  sesja
może być zwołana w trybie nadzwyczajnym na której będzie można podjąć
stosowną uchwałę.

Radny J, Springer - Senator Augustyn wyraził gest woli i jeżeli będą
pieniądze, to powiat musi być przygotowany na taką ewentualność i musi
być ustalony harmonogram działań.

Przewodniczący Rady – A. Bielecki zamykając dyskusję nad porządkiem
obrad stwierdził, że dobrze jest , że są działania. I jeśli dobrze rozumiem to
wniosek radnego J. Springera jest taki, iż Rada ma poprzeć  lobbing tego
konkretnego DPS w Srebrnej Górze. Otóż proponuje o nie odchodzeniu od
tego tematu i przedyskutować to na  Komisjach.

Przewodniczący  ogłosił głosowanie  nad  zgłoszonym wnioskiem Jerzego
Springera.

Rada Powiatu 6 głosami  za, przy 4 głosach wstrzymujących i 9 głosach
przeciwnych nie  przyjęła  zgłoszonego wniosku.

Przewodniczący Rady ogłosił głosowanie  nad  porządkiem obrad.

Rada Powiatu 16 głosami  za, przy 3 głosach wstrzymujących przyjęła
następujący porządek obrad:
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1. Sprawy regulaminowe.
1.1. otwarcie sesji,
1.2. stwierdzenie kworum,
1.3. przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Informacja Przewodniczącego Rady   o pracy między sesjami.
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych  o pracy  między

posiedzeniami.
7. Analiza i ocena realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych.
8. Przyjęcie informacji o formach i zakresie rzeczowym współpracy

Zarządu Powiatu z samorządami miast i gmin powiatu wągrowieckiego.
9. Ocena realizacji Strategii Rozwoju Pomocy Społecznej na lata

2002-2010.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/135/2005 z dnia

28 lutego 2005 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
przeznaczonych na te zadania w 2005 roku.

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg
powiatowych na terenie Powiatu Wągrowieckiego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia „ Regulaminu przyznawania
nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez
powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego,
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych
zastępstw na  rok 2006”.

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
dodatku mieszkaniowego w 2006 roku” nauczycielom szkół i placówek
oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki.

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji
z budżetu powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych
o uprawnieniach  szkół publicznych.

15. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek
prowadzonych przez powiat wągrowiecki.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok .

17. Przedstawienie informacji Urzędu Skarbowego o oświadczeniach
majątkowych.

18. Interpelacje i zapytania.
19. Wolne głosy, wnioski  i  oświadczenia radnych.
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20. Zakończenie obrad  XXXVII Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego.

Ad 1

Jak wyżej

 Ad 2 i 3

Jak  wyżej.

Ad  4

Przewodniczący Rady Andrzej Bielecki poinformował o pracy między
sesjami:

- uczestniczył w posiedzeniu Rady Miejskiej w Wągrowcu,
- uczestniczył w obchodach 15 - lecia Tygodnika „Głosu

Wągrowieckiego”,
- uczestniczył w Sympozjum pn. „ Hospicjum to też życie”,
- uczestniczył w obchodach 40-lecia Specjalnego Ośrodka Szkolno –

Wychowawczego w Wągrowcu,
-  wziął udział w VII  Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar

Przewodniczącego Rady Powiatu,
- uczestniczył w uroczystościach związanych z obchodami

Narodowego Święta Niepodległości ,
- wziął udział w obchodach 100-lecia Związku Nauczycielstwa

Polskiego w Gołańczy,
- uczestniczył w obchodach Dnia Pracownika Socjalnego.

Ad.5

Starosta Wągrowiecki – Józef Sulikowski  poinformował radnych  o pracy
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego :

Rada Powiatu Wągrowieckiego na XXXVI Sesji w dniu 26 października
2005 roku podjęła 6 uchwał.

Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób realizacji:
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie  otrzymało do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXI / 185 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia  26 października  2005 roku w sprawie  zmiany uchwały  nr
XXVIII/135/2005 z dnia 28 lutego 2005 r w sprawie określenia
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu
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Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania
w 2005 roku.  Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i
Nadzoru  w Poznaniu celem zaopiniowania.

Wydział Geodezji Kartografii i Katastru Nieruchomościami  otrzymał
do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXVI/ 186 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego
z dnia 26 października  2005 roku w sprawie wyłączenia
z nieodpłatnego użytkowania Zespołu Opieki Zdrowotnej w
Wągrowcu nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako
działka nr 705/4 o pow. 137 m2 , obręb Wągrowiec, stanowiącej
własność Powiatu Wągrowieckiego.  Ww. Uchwałę przesłano do
Wydziału Prawnego   i Nadzoru  w Poznaniu celem zaopiniowania
oraz przesłano do ZOZ     w Wągrowcu.

•  Uchwałę Nr XXXVI / 187 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia 26 października  2005 roku w sprawie wyrażenia zgody na
dokonanie darowizny niezabudowanej nieruchomości gruntowej
stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz
Stowarzyszenia im. Jerzego Niwarda Musolffa.   Ww. Uchwałę
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu celem
zaopiniowania oraz przesłano do ZOZ   w Wągrowcu.

Biuro Integracji Europejskiej otrzymało do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXVI / 188 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia   26 października 2005 roku w sprawie zmiany Uchwały
Nr XVII / 76 / 2004   z dnia 30 marca 2004 roku  w sprawie ustalenia
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na
lata 2004-2009. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i
Nadzoru celem zaopiniowania oraz przesłano zainteresowanym
jednostkom.

Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:

• Uchwałę Nr XXXVI / 189 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia   26 października  2005 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXVI / 127 / 2004   z dnia 29 grudnia  2004 r. w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok. Ww. Uchwałę
przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu
Delegatura  w Pile.
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• Uchwałę Nr XXXVI / 190 / 2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego z
dnia   26 października  2005 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXVII / 132 / 2005   z dnia 27 stycznia  2005 r. w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu. Ww. Uchwałę
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu celem
zaopiniowania oraz  do  Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Poznaniu Delegatura  w Pile.

II Zarząd Powiatu w okresie między  28 września 2005 roku ,
a  17 października 2005 roku , odbył 4 posiedzenia , na których  rozpatrzył
następujące zagadnienia:

• Rozpatrzył pismo K.R Tuczyńskich o przyznanie subwencji
oświatowej dla Policealnego Studium” Szkoleniowiec” w Skokach.

• Rozpatrywał pismo Komendanta Komendy Powiatowej Policji
w Wągrowcu o pomoc finansową i uwzględnienie w przyszłorocznym
budżecie wydatków na Program Profilaktyczny związany z
problematyką zagrożeń i uzależnień.

• Ustalił i przyznał nagrody dyrektorom i kierownikom jednostek
organizacyjnych powiatu z okazji Narodowego Święta
Niepodległości.

• Przyjął informację o zawiadomieniu Wojewody Wielkopolskiego o
zakończeniu postępowania wyjaśniającego w sprawie zespołu
pałacowo-dworskiego w Srebrnej Górze oraz koncepcje działań
zarządu w zakresie funkcjonowania DPS.

• Zapoznał się z informacją o współpracy z samorządami gminnymi w
zakresie wspólnej budowy i remontów chodników przy drogach
powiatowych.

• Zapoznał się z informacją i trzecim przetargu na budowę wjazdu na
parking przy Starostwie i wyraził zgodę Sekretarzowi Powiatu na
dokończenie zadania.

•  Zapoznał się z projektem pisma Dyrektora I Liceum
Ogólnokształcącego w sprawie rozwiązania umowy z firmą Edukator.

• Pozytywnie rozpatrzył pismo Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Antoniewie w sprawie wyposażenia pracowni
komputerowej.

• Zapoznał się z pismem Wójta Gminy Wągrowiec o udzieleniu
pomocy finansowej na budowę chodnika przy ul. Polnej w Łeknie.

• Rozpatrzył wnioski  i przyznał Nagrody  Herbu Powiatu
Wągrowieckiego dla: Ośrodka Szkolno Wychowawczego w
Wągrowcu, Zespołu Ludowego „ Sarbianie” w Sarbii,
p. Ł. Frydrycha - honorowemu dawcy krwi.
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• Zapoznał się z informacją o planie zimowego utrzymania dróg w
sezonie zimowym 2005/2006.

• Zapoznał się w informacją o realizacji zadania pn.” Zbiornik
Laskownica”.

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu.
• Opiniował materiały na sesję.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały.

• W sprawie uchwalenia harmonogramu realizacji wydatków
i dochodów budżetu powiatu na miesiąc listopad  2005 r.

• W sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na
2005rok.

• W sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Wągrowieckiego na
2006 rok.

• W sprawie wyznaczenia Starostwa Powiatowego jako jednostki
właściwej do przeprowadzenia postępowania na dostawę oleju
opałowego dla następujących jednostek organizacyjnych powiatu:
Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze, Młodzieżowego
Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie oraz Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy.

Zarząd Powiatu między 21 a 30 listopada  2005 r.,  odbył 1 posiedzenie,  na
którym  rozpatrzył następujące zagadnienia:

• Wyraził zgodę na podpisanie aneksu do umowy o zapłatę za roboty
budowlane przy  budowie hali w Gołańczy, po stosownej decyzji
Ministra Sportu.

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu  i wyraził zgodę na
przeprowadzenie dodatkowych robót przy termomodernizacji
warsztatów szkolnych.

• Podjął   decyzję w sprawie ewentualnej zmiany projektu
stypendialnego dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych.

• Zapoznał się ze stanowiskiem Przedsiębiorstwa Edukacyjno -
Handlowego „Edukator”  w sprawie rozwiązania za porozumieniem
stron umowy najmu zawartego w dniu 05.05.2005r.

• Pozytywnie rozpatrzył sprawę  przekazania środków finansowych z
budżetu powiatu na stypendia dla uczniów, po I semestrze 2006r.
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• Wyraził pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska
wicedyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w
Antoniewie Panu Maciejowi  Dureckiemu.

• Wyraził zgodę Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w
Wągrowcu na przeprowadzenie postępowania przetargowego na
zakup paliwa.

• Pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie
upoważnienia do dokonania kontroli w ZOZ w Wągrowcu.

W omawianym okresie Zarząd Powiatu   podjął  następujące  uchwały :

Ø W sprawie  powołania komisji  egzaminacyjnej dla Pani
Aleksandry Kiliańskiej - nauczyciela  kontraktowego ubiegającego
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.

Ø W sprawie  powołania komisji  egzaminacyjnej dla Pana Szymona
Dojasia - nauczyciela  kontraktowego ubiegającego się o awans na
stopień nauczyciela mianowanego.

Ø W sprawie  powołania komisji  egzaminacyjnej dla Pana
Sebastiana  Chosińskiego - nauczyciela  kontraktowego
ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.

Ad.6

Pan Jacek Brzostowski- Przewodniczący   Komisji Rewizyjnej   przedstawił
sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja
w tym okresie odbyła 3 posiedzenia  na których kontrolowano Wydział
Architektury i Budownictwa w Starostwie Powiatowym, rozpatrywano
pismo Przewodniczącego Rady w sprawie  podpisania umowy przez I LO
w Wągrowcu z firmą EDUKATOR oraz  kontrolowano wykonanie budżetu
powiatu za okres 10 miesięcy w Powiatowej Bibliotece Publicznej
w Wągrowcu. Komisja w tym okresie nie wypracowała wniosków.

Pan Jerzy Springer  Wiceprzewodniczący   Komisji Finansów Obszarów
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił sprawozdanie
z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja w tym okresie
odbyła 2 posiedzenia,  na których omawiała stopień wykonania inwestycji
i remontów za 2005 rok, opiniowała materiały na sesje i wypracowała
wniosek.
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Pani Teresa Walewska - Przewodnicząca  Komisji  Edukacji Kultury Sportu
i Turystyki  zdała sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
posiedzeniami . Komisja w tym okresie odbyła 3 posiedzenia, na których
przyjęła informację o organizacji, formach pracy i działaniach
wychowawczo - opiekuńczych podejmowanych przez ZSP  w  Gołańczy , w
I LO w Wągrowcu , przyjęła informację Wojewódzkiego Konserwatora
Zabytków o zabytkach w powiecie wągrowieckim, opiniowała materiały na
sesję . Komisja  wypracowała wniosek.

Pan Ryszard Cieśliński -  Przewodniczący   Komisji Bezpieczeństwa
i Komunikacji  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia  na których
zapoznała się z informacją o wynikach realizacji zadań drogowych ,
analizowała projekt budżetu powiatu na 2006 rok , opiniowała materiały na
sesje.  Komisja wypracowała wniosek.

Pan Lech Pluciński  Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i
Rynku Pracy  zdał sprawozdanie  z działalności Komisji w okresie między
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia  na których
zapoznała się z koncepcją funkcjonowania DPS w Srebrnej Górze w
Powiecie Wągrowieckim, omówiła  wyniki badań ogólnodostępnych
organizowanych  przez Wydział Spraw Obywatelskich i Zdrowia w roku
2005, opiniowała materiały na sesję. Komisja  wypracowała wniosek.

Ad.7

Michał Piechocki - Wicestarosta  przedstawił  informację o realizacji zadań
inwestycyjnych i remontowych  w powiecie.

Nie zgłoszono zapytań.

Radna Teresa Walewska stwierdziła, że po wizytach w jednostkach
oświatowych temat termomodernizacji był słuszny . Komisja Edukacji jest
pod wrażeniem wykonanych remontów i stwierdza , że wszystko idzie w
dobrym kierunku.

Przewodniczący Rady podsumowując  realizację zadań stwierdził, że
zmierzamy w dobrym kierunku w realizacji zadań.

Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła powyższą informację.
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Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych stanowi załącznik nr 3 do
niniejszego protokołu.

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad 8

Michał Piechocki – Wicestarosta  przedstawił informację o formach
i zakresie rzeczowym współpracy Zarządu Powiatu z samorządami miast
i gmin powiatu wągrowieckiego.

Nie zgłoszono zapytań.

Przewodniczący Rady podsumowując  stwierdził, że nazbierało się wiele
form współpracy .
Rada Powiatu jednogłośnie 19 za przyjęła powyższą informację.
Szczegółowo przedstawia załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.

Ad.9

Edyta Owczarzak -  Konsultant w  Powiatowym  Centrum Pomocy Rodzinie
w Wągrowcu przedstawiła  informację o realizacji Strategii Rozwoju
Pomocy Społecznej na lata 2002-2010.

Lech Pluciński - Przewodniczący Komisji Zdrowia Polityki Społecznej
i Rynku Pracy  stwierdził, że Komisja szczegółowo zapoznała się
z materiałem i został on zaakceptowany pozytywnie.  Ponadto Komisja
stwierdziła, że strategia będzie aktualizowana do obowiązujących
przepisów.

Radna Irena Wojewódzka - Kucz stwierdziła, że Komisja ds. Osób
Niepełnosprawnych zaopiniowała materiał pozytywnie .Stwierdziła
również, że Strategia musi być aktualizowana.

Przewodniczący Rady  A. Bielecki powiedział , że należy podtrzymać
stanowiska Komisji i aktualizować  Strategię do obowiązujących przepisów.
Rada Powiatu jednogłośnie 19 za przyjęła powyższą informacje.
Szczegółowo przedstawia załącznik nr 5  do niniejszego protokołu.
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Ad 10

Edyta Owczarzak - Konsultant w  Powiatowym  Centrum Pomocy Rodzinie
w Wągrowcu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały
nr XXVIII/135/2005 z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie określenia
rodzaju zadań i wysokości Środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2005 roku.

Radna Irena Wojewódzka - Kucz wyraziła pozytywną opinię Komisji ds.
Osób Niepełnosprawnych. Ponadto p.Wojewódzka pragnie podziękować
Zarządowi  za podjętą decyzję  i pozytywne ustosunkowanie się do
wniosków Komisji., gdyż nastąpiło tu niedoszacowanie .

Starosta Józef Sulikowski poinformował , że nie było tu winy Zarządu
Powiatu.

Radny Lech Pluciński przedstawił pozytywną opinię Komisji Zdrowia
Polityki Społecznej i Rynku Pracy dotyczącą podziału środków PFRON.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie    zmiany uchwały nr XXVIII/135/2005
z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości
Środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
przeznaczonych na te zadania w 2005 roku głosowało :  18- za,
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0.
/nieobecny Ryszard Cieśliński/.

Uchwała NR XXXVII / 191 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada  2005 roku w sprawie  zmiany uchwały nr XXVIII/135/2005 z
dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości
Środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
przeznaczonych na te zadania w 2005 roku, stanowi załącznik nr 6 do
niniejszego protokółu.

Ad.11

Wacław Ptak  - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu
przedstawił projekt uchwały  w sprawie  ustalenia przebiegu istniejących
dróg powiatowych na terenie Powiatu Wągrowieckiego.
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Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg
powiatowych na terenie Powiatu Wągrowieckiego głosowało :  19- za,
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0.

Uchwała NR XXXVII / 192 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada 2005 roku w sprawie w sprawie  ustalenia przebiegu
istniejących dróg powiatowych na terenie Powiatu Wągrowieckiego,
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

Ad 12

Mirosław Kaczmarczyk - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty, przedstawił
projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat
wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2006”.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat
wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2006”
głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0.

Uchwała NR XXXVII / 193 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada 2005 roku w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez powiat
wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2006”,
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.
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Ad 13
Mirosław Kaczmarczyk - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty, przedstawił
projekt uchwały  w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania dodatku
mieszkaniowego w 2006 roku:” nauczycielom szkół i placówek
oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
dodatku mieszkaniowego w 2006 roku:” nauczycielom szkół i placówek
oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki głosowało :  19- za,
przeciwnych - 0,  wstrzymało się od głosu – 0.

Uchwała NR XXXVII / 194 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada 2005 roku w sprawie przyjęcia „Regulaminu przyznawania
dodatku mieszkaniowego w 2006 roku:” nauczycielom szkół i placówek
oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki. stanowi załącznik
nr 9 do niniejszego protokółu.

Ad 14
Mirosław Kaczmarczyk - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty, przedstawił
projekt uchwały  w sprawie  trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu
powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach
szkół publicznych.

Radny Jerzy Piasecki zgłosił zapytanie  , czy na dzień dzisiejszy 50%
kosztów jest refundowanych dla Szkoleniowca, kosztem naszych jednostek.

Starosta wyjaśnił, że Szkoleniowiec subwencję w takiej wysokości musi
otrzymać i szkoły musza otrzymać taką  samą wielkość.

Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z
budżetu powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o
uprawnieniach szkół publicznych głosowało :  19- za,  przeciwnych - 0,
wstrzymało się od głosu – 0.

Uchwała NR XXXVII / 195 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada 2005 roku w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji
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z budżetu powiatu dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych
o uprawnieniach szkół publicznych stanowi załącznik nr 10 do niniejszego
protokółu.

Ad 15
Mirosław Kaczmarczyk - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty, przedstawił
projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie kryteriów
i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek
prowadzonych przez powiat wągrowiecki.

Nie zgłoszono żadnych zapytań.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie
kryteriów  i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek
prowadzonych przez powiat wągrowiecki głosowało :  19- za,  przeciwnych
- 0,  wstrzymało się od głosu – 0.

Uchwała NR XXXVII / 196 / 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada 2005 roku w sprawie  zmiany uchwały nr XXVIII/139/2005
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 lutego 2005 roku w sprawie
kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek
prowadzonych przez powiat wągrowiecki stanowi załącznik nr 11 do
niniejszego protokółu.

Ad 16
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu  przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmiany uchwały nr XXVI /127/2004 Rady Powiatu
Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie uchwalenia
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok.

Radny Jerzy Piasecki zgłosił zapytanie  dot. wydatkowania kwoty 34.000 zł
na MOW w Antoniewie na wyposażenie pracowni  komputerowej?

Wicestarosta – Michał Piechocki , wyjaśnił ,  że nie należy wszystkich szkół
traktować jednakowo. Jeżeli jednostka posiada wykwalifikowaną kadrę i
przeszkoloną w tym zakresie, to nie potrzeba środków finansowych  ,
natomiast ta jednostka nie  ma wykwalifikowanej kadry w tym zakresie i
należało przeznaczyć część pieniędzy na ten cel.
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Starosta Józef Sulikowski- nie widzę problemu , bo każda szkoła zgłasza
potrzebę przeszkolenia kadry. Można skorzystać z programu
dofinansowywanego z EFS.

Radny J. Piasecki - jeżeli są środki z tego tytułu to dlaczego nie realizuje
tego jednostka?

Radny Jacek Brzostowski - nie ma Pan racji Panie Starosto, ponieważ
pracownie komputerowe, które otrzymaliśmy teraz, są to pracownie ,które
powinniśmy otrzymać w  ubiegłym roku.  Przeszkolenie kadry było już dużo
wcześniej , więc dlaczego MOW o to nie zadbał aby przeszkolić kadrę?

Radna Teresa Walewska - musze się włączyć w dyskusję i wyjaśnić pewne
kwestie. Tzn. teraz zostały uruchomione środki na pracownie komputerowe
dwie transze tzn. za rok ubiegły i  tegoroczne. Szkoły cały czas czekały i
trzeba było szkolić nauczycieli. W gminie Wągrowiec jest to tak
realizowane.

Starosta J.Sulikowski - Dyrektor MOW wystąpiła  z pismem w ubiegłym
miesiącu i Zarząd stanął  na stanowisku aby wspomóc.

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad tym  tematem.
Przystąpiono do głosowania .

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych.
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr XXVI /127/2004
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok głosowało :
16- za,  przeciwnych - 0,  wstrzymało się   od głosu – 3.

Uchwała NR XXXVII /197/ 2005 r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia
30 listopada  2005 r. w sprawie  zmiany uchwały nr XXVI /127/2004 Rady
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 29 grudnia 2004 roku w sprawie
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2005 rok stanowi
załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.

Ad 17
Andrzej Bielecki  - Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił informacje
Urzędu Skarbowego o oświadczeniach majątkowych radnych Rady Powiatu.
Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Józef Sulikowski –  Starosta Wągrowiecki przedstawił informację o
oświadczeniach majątkowych Kierowników  jednostek organizacyjnych
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powiatu, Kierowników Wydziałów Starostwa Powiatowego oraz osób
wydających w imieniu Starosty  decyzje.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad 18

Radny Jerzy Springer zgłosił interpelację w sprawie   przyznanych nagród
dla kierowników jednostek organizacyjnych powiatu oraz wyjaśnić
przekazaną informacje Dyrektora DPS  w Srebrnej Górze jakoby fakt
nieotrzymania przez nią nagrody  spowodowany był tym, że stanęli w jej
obronie radni „tacy radni” o czym miał ją poinformować Wicestarosta
Michał Piechocki.

Wicestarosta -  Michał Piechocki – „ chciałbym się odnieść do przytoczonej
wypowiedzi i chcę   powiedzieć , że nic takiego nie powiedziałem”.

Radny J.Springer-  interpelacja skierowana jest p.Starosty i prosiłbym o
odpowiedź na piśmie.

Odpowiedź na powyższą interpelacje zostanie udzielona pisemnie.
Interpelacja   stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 19

Radny L. Pluciński  złożył podziękowania dla p. Ireny Wojewódzkiej –
Kucz za  wytrwałość w realizacji celu jakim było otwarcie Dziennego Domu
Samopomocy i Domu Wsparcia w Wągrowcu. Chcę powiedzieć , że mamy
następną perełkę w powiecie.

Radny Ryszard Cieśliński poinformował radę o otrzymanej odpowiedzi na
interpelacje zgłoszoną na poprzedniej sesji Rady Powiatu.
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Ad 20

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu
Wągrowieckiego zamknął obrady XXXVII  Sesji  Rady Powiatu
Wągrowieckiego.

            Protokolantka
.................................................
        / Mariola Substyk /

        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego

  ..... ...................................                            ............................................
       / Wojciech Ćwik /                                         / Andrzej Bielecki /

 


